
 

FAU møte - Solås skole
Dato og
tidspunkt

20.02.23
19.30-21.00

Kirsti Sævik (rektor) - Heidi Sirevaag er stedfortreder
Tane Høgemark  (1. trinn) sitter ut skoleåret
Tove-Katrin Åsen (2. trinn)
Hildegunn Gabrielsen (3. trinn) sitter ut skoleåret
Anne Christin Edvardsen(4. trinn)
Reino Bersås (5. trinn) sitter ut skoleåret
Elisabeth Skahjem (6. trinn)
Tore Ulnes (7. trinn) sitter ut skoleåret

Frafall: Kirsti, Tove Katrin

Sted Møterom B-bygg
Sak
23 Skoleruta for neste år er klar. Ligger ute på hjemmesiden Heidi

24. Utrygg skolevei?
Hvordan oppleves skoleveien? Er det noen farlige kryss,
strekninger, områder?

Vi kan ta bilder av utsatte steder for å lage en sak til SU.
Hildegunn har sendt bilder. Flere steder som er utsatte, rundt
barnehagen og ved idrettshallene. Tas opp ved KFAU kommende
onsdag.

- overgang mot Flassabekken barnehage
- fra Kodlidalen bhg over til Ålgårdshallen
- fra fotballhallen og ned til friidrettsbanen
- fra det nye boligfeltet i Kodlidalen/Ringtrostveien og over

til Varafjellveien (ved det gule huset)

Tore

28 17. Mai: Møte sist uke med flere aktører, i regi av kommunen.
Forslag om å endre feiring fra å starte ved Amfi, toget går derfra
ca 11, ender opp ved idrettsanlegget. Så deles opplegget videre i
tre skoler, hvert sitt område. Kan det by på parkeringsproblemer?
Dette skal bestemmes av 17. maikomiteen, de ser også på ev
andre endringer mtp matsalg.

Fau

29 Elevundersøkelsen - resultater. I år ble det tatt for 5, 6. og 7 trinn.
Framover blir det for 6. og 7. Resultatene er jevnt over gode, vi
ligger på nasjonalt nivå.

Rektor

30 Foreldreundersøkelsen - 80% svar! Jevne svar de siste fire år,
gode resultater.

Rektor

https://www.minskole.no/DynamicContent//Documents/448-Solaas-Skulerute-2023-24-4c215621-ef0b.pdf
https://docs.google.com/presentation/d/1ByaVABzuLRgcPXXdSUIX1LVcL_BJGM2O8zYEBuyxdwo/edit#slide=id.g1dd43a254e6_0_0


31 Ta opp Beintøft
Lærerne melder fra om at det er tidkrevende å følge opp, og det
skaper noen uheldige episoder i klassene siden noen elever blir
kjørt uansett. Skal vi fortsette med kampanjen - hva mener FAU?
Lærerne er delt i om de ønsker dette. Forslag om å gjennomføre
dette et nytt år, og revurdere neste år. Fau støtter Beintøft, så
lenge det ikke byr for store problemer for lærerne og elevene.
Enkelte lærere har brukt kreative løsninger for å unngå at enkelte
blir hengt ut.

Fau/rektor

32 Regnskap årsrapport. Sum konto: 140.000, samt 20 000,- i
kontanter (vekslepenger til 17.mai og elevkveld). Utgifter til
elevkvelder og en sen faktura fra 17. mai, samt julegave til
lærerne. Fau skal betale deler av utgiftene til baller etter Beintøft,
Fau har ikke fått faktura ennå.

Reino

33 Bruk av elsparkessykkel
Utfordring med at noen foreldre ikke følger oppfordringer om å la
være å bruke el-sparkesykkel. Vi har ikke lov å nekte noen å
bruke, og er avhengige av at foreldrene følger oppfordringen.
Kan FAU være med å støtte opp om at vi sender ut en felles
melding til alle foreldre om å følge våre retningslinjer? Ja, dette
støttes.

Hva med de som har fylt 12 år, bør vi si at det er ok? Vi må ta
hensyn til trafikksikkerheten for de andre elevene våre, og ønsker
derfor at ingen av elevene ved skolen skal kunne bruke el-spark
til og fra skolen. Tas opp på foreldremøtene med 6. og 7.trinn nå i
vår.

Eventuelt SU: Gratis SFO for 1. klasse, Hildegunn venter på en
tilbakemelding fra Kirsti angående kostnader for skolen. Også
kostnader for leirskole framover, med større kull.

https://www.minskole.no/DynamicContent//Documents/448-Solaas-Trygg-skolevei-for-v%C3%A5re-elever-(3)-9ccdaa28-1eb4.pdf

